Notice No.: 2021120



ST. CLARE'S GIRLS' SCHOOL

50 MOUNT DAVIS ROAD, HONG KONG

Web Page: www.stclare.edu.hk E-mail: info@stclare.hk Tel: 2817 1764 Fax: 2855 8420

12 July 2021

Dear Parents,

Curriculum and Timetable Changes in 2021-22

The Education Bureau (EDB) has announced earlier new optimising measures to be implemented on the Senior Secondary Core Subjects to create space for students and cater for learner diversity. Consistent with such measures, our school will make changes to the current curriculum that aims at holistic and balanced development of our students. Extensive discussions and consultations with teachers and different stakeholders took place prior to the endorsement of the measures by the Incorporated Management Committee.

Starting from the next academic year (2021-2022), our school will implement the following curriculum changes:

- 1. All S4 students will be required to take 3 elective subjects.
- 2. In view of the changes in the Senior Liberal Studies curriculum (now renamed Citizenship and Social Development), components of the subject Integrated Humanities, namely Life & Society, Geography and History, will be offered as separate subjects in S1 and S2. This new arrangement is expected to lay a more solid foundation for students to embark on the revised senior curriculum.
- 3. Reading across the Curriculum (RaC) and STEM Education will be offered as an additional subject in S1 and S2 respectively.
- 4. Mathematics Elective Module (M1) for S4 will be offered within the regular school timetable.
- 5. To better accommodate the above changes, the school timetable will run on an 8-day cycle instead of 7-day.
- 6. Under the new timetable arrangement, Whole Person Development programs, formerly conducted on Tuesdays, will instead be held on every Day 2 within the regular timetable.

7. Certain subjects will be renamed as below:

Level	Current Name	New Name
S1 & S2	Integrated Science	Junior Science
S3	Physics	Junior Science (Physics)
	Chemistry	Junior Science (Chemistry)
	Biology	Junior Science (Biology)
	Economics	Economics and Commerce
	Business, Accounting and Financial Studies (BAFS)	Business and Management
S4	Liberal Studies	Citizenship and Social
		Development

We will continue our commitment to providing an excellent all-round secondary education for our students to prepare them for their life and future responsibilities.

Thank you in advance for your continued support.

If you have any enquiries, kindly contact the class teachers.

Yours sincerely,

Wrs. Cherry Chan
Principal

To: St. Clare's Girls' School

Curriculum and Timetable Changes in 2021-2022

We have read and noted the arrangements for the captioned matter.

Student Name

Parent's Signature

Class & Class Number

Date



ST. CLARE'S GIRLS' SCHOOL

50 MOUNT DAVIS ROAD, HONG KONG

Web Page: www.stclare.edu.hk E-mail: info@stclare.hk Tel: 2817 1764 Fax: 2855 8420

敬啟者:

二零二一至二二學年課程及上課時間表變更

教育局早前公布高中核心科目將實施新優化措施,以便為學生創造空間和顧及學生的學習多樣性。學校為配合有關措施,將改革現行課程,促進學生全面和均衡的發展。有關改革已經本校教師及不同持份者廣泛討論和協商,並獲得聖嘉勒女書院法團校董會批准。

自下學年 (二零二一至二零二二年) 起,學校將實施以下課程改革:

- 1. 中四學生必須選修三門科目。
- 2. 因應高中通識科 (現更名為公民與社會發展) 課程的變動,綜合人文學科的組成部分,即生活 與社會、地理與歷史,將於中一和中二分別獨立成科。新安排預期可為學生學習經修訂的高中 課程奠定更堅實的基礎。
- 3. 跨課程閱讀(RaC) 和科學科技工程數學 (STEM) 教育分別為中一和中二附加科目。
- 4. 中四級數學選修單元 (M1) 按學校時間表上課。
- 5. 為更有效地落實新措施,學校上課時間表將改為八日循環周,取代七日循環周。
- 6. 星期二課後的全人發展課程將改於新上課時間表,逢循環周第二日進行。
- 7. 部分科目更名如下:

77114 7/4/4		
年級	現有課程名稱	新名稱
中一及中二	綜合科學	初級科學
中三	物理	初級科學 (物理)
	化學	初級科學 (化學)
	生物	初級科學 (生物)
	經濟	經濟與商業
	企業、會計與財務概論 (BAFS)	企業與管理
中四	通識	公民與社會發展

學校將持續為學生提供優質全方位中學教育,好讓學生為將來做好準備。

感謝 台端一直以來的支持。

如有查詢,請聯絡班主任。

此致

貴家長

校長陳黃碧瑜謹啟

二零二一年七月十二日